
Zápis z 12. členské schůze Občanského sdružení MHD ŽIVĚ.cz 

(5. ledna 2013, Restaurace U Srubu) 

I. 

Dne 5. 1. 2013 proběhla 12. členská schůze občanského sdružení MHD ŽIVĚ.cz. 

Zapisovatelem byl jednohlasně zvolen M. Plačko, který se dobrovolně přihlásil. 

II. 

Přítomní členové: 8 (Daniel Kunz, Martin Plačko, Matěj Kaloč, Michal Podloučka, Lukáš 

Majerník, Daniel Stangel, Petr Hrůza, Martin Bůžek) 

Omluveni: 1 (Tomáš Boruta) 

Neomluveni: 2 (Lukáš Šumský, Lukáš Simonides) 

Hosté: 2 (Martin Matějka, Anežka Podloučková)  

Členské schůze se zúčastnilo 8 členů, byla tedy v souladu se stanovami usnášeníschopná.   

III. 

Na programu jednání členské schůze byly tyto body: 

- zveřejnění plnění úkolů za poslední období, hodnocení, úkoly na příští období 

- zveřejnění výroční zprávy předložené výborem sdružení 

- návrh na vyloučení jistých členů 

- hlasování o změně stanov 

- příprava na volební členskou schůzi 

- diskuze na aktuální téma 

- další body navrhnuté a schválené v průběhu jednání 

Znění tohoto programu bylo členskou schůzí jednohlasně schváleno. 

IV. 

M. Podloučka vysvětlil a odůvodnil svou neúčast v období od října 2012. Ta byla dána 

především táhlými a časově náročnými jedněmi s městem Havířov, s jehož zástupci jednal 



jakožto předseda sdružení Efektivní veřejná doprava pro Havířov a okolí ve věci změn 

v organizaci havířovské MHD. Ty vešly v platnost v prosinci 2012 a týkají se především 

změn v ranních a večerních spojích. M. Podloučka je tedy nyní už opět plně zapojen i do 

činnosti sdružení MHD ŽIVĚ.cz a je připraven pokračovat ve sdružení a přispět i po finanční 

stránce. 

D. Kunz vznesl na M. Podloučku dotaz, Jak nyní vypadají vztahy v trojúhelníku ČSAD 

Havířov – zastupitelé města a sdružení Efektivní veřejná doprava pro Havířov a okolí. M. 

Podloučka zmínil především styky zástupců sdružení se zastupiteli s tím, že se stali možným 

poradním orgánem pro městské zastupitele. Druhá otázka se týkala dosavadního dopadu změn 

v MHD za uplynulý měsíc platnosti. V období vánočních svátků jezdily vozy přeplněné, bylo 

by dobré do budoucna zvažovat posily, avšak nyní už jezdí vozy opět prázdnější. Podloučka si 

také pochvaloval, že se při jednání s městem udržet určité ranní a večerní vazby na vlak. To 

znamená, pokud došlo k posunu vlakových spojů, tak bylo jeho sdružením zajištěno, aby 

došlo i k posunu MHD.  

D. Stangel na změny v havířovské MHD reagoval poměrnou spokojeností, co se týče 

hodnocení jeho dosavadního působení ve sdružení, schůze se mu líbí.  

L. Majerník je se současným chodem sdružení taktéž spokojen, vzhledem k neúčasti na 

některých schůzích mu hrozilo vyloučení, avšak slíbil, že nyní již bude docházet.  

I P. Hrůza by rád dále pokračoval ve sdružení. Momentálně není naplněn žádnou aktivitou ve 

sdružení s odůvodněním „autobusy jsou pořád stejné, proto je nebude taky pořád fotit.“  

M. Plačko připomněl, že během roku 2012 navázal pro sdružení kontakty s DP Mostu a 

Litvínova a s DP Karlovy Vary. Zde je dnes spolupráce intenzivnější, než s mnohými 

dopravci v MS kraji. S chodem webu je spokojen, avšak není spokojen s důrazem na plnění 

úkolů některých členů. Proto oznámil svou kandidaturu na příštího předsedu a oznámil, že by 

se v případě zvolení zasadil o přeúkolování jednotlivých členů a jasné vymezení. 

M. Kaloč vyjádřil spokojenost s chodem sdružení. Krátce také zmínil chod webu MHD 

Ostrava a neslučitelnost se zaměřením MHD Živě.cz. Na závěr svého projevu M. Kaloč 

shrnul výsledky hospodaření za r. 2012. Přesná čísla jsou součástí výroční zprávy za r. 2012. 

D. Kunz oznámil s předstihem, že na příštího předsedu kandidovat nebude. Cítí za sebe 

zodpovědnost, že v mnohých případech nebyly schůze usnášeníschopné, nebo že do projektů 

se zapojilo málo členů. Neopomněl zdůraznit v rámci pochval za uplynulý rok dvě jména. 

Daniela Stangela vyznamenal za tvůrčí činnost, kvalitu redaktorské práce a přístup 

k projednávané problematice. Petra Hrůzu ocenil za pravidelnou docházku, a to i v případech, 

kdy se nacházel v časové nouzi. M. Kaloče pak dosluhující předseda D. Kunz vyznamenal za 

svědomitou a časově náročnou práci pokladníka a vedení účetní knihy. Na závěr svého 

projevu D. Kunz přečetl výroční zprávu hodnotící činnost za uplynulý rok. Tato je součástí 

tohoto zápisu jakožto příloha a byla členskou schůzí jednohlasně přijata. 

 

V. 



Vzhledem k čtyřem neomluveným neúčastem na členských schůzích byl výborem sdružení 

dán návrh na vyloučení L. Šumského. 5 členů bylo pro návrh, žádný proti a 2 se zdrželi. L. 

Šumský tedy byl vyloučen ze sdružení, oznámení mu bude zasláno emailem.  

Dále se výbor na své prosincové schůzi zabýval situací ohledně M. Podloučky a L. 

Simonidese. Ohledně M. Podloučky, vzhledem k tomu že byl přítomen a že podal vysvětlení, 

byl pouze vznesen předsedajícím dotaz, zdali má někdo nějaké námitky proti jeho dalšímu 

působení ve sdružení. Jelikož nikdo nevystoupil s negativním názorem, M. Podloučka dále 

zůstává členem. Předsedající D. Kunz tedy následně podal návrh na vyloučení L. Simonidese. 

3 členové pro návrh, 3 proti, 2 se zdrželi. L. Simonides tedy nebyl vyloučen, avšak bude mu 

zasláno písemné upozornění. 

VI. 

Dále předsedající na základě usnesení výboru vyvolal hlasování o přijetí znění změn ve 

stanovách. Poté, co se členové seznámili se změnami, započalo hlasování. Návrh byl 

jednohlasně přijat a bude tedy ve schválené podobě odeslán na Ministerstvo vnitra. 

Jednohlasně byl přijat i Jednací řád členské schůze. 

VII. 

Na závěr vystoupil host M. Matějka, který je duševním a fyzickým autorem webu. Představil 

konkrétní návrhy an modernizaci s tím, že zkušební verzi představí již na následující schůzi, 

do které by se také chtěl stát právoplatným členem. 

VIII. 

Proběhla také volná diskuze. 

 

 

zapsal: ………………………… M. Plačko 

ověřil: ………………………… D. Kunz 

 

 

Přílohy:  

Presenční listina ze dne 5. 1. 2013  

Výroční zpráva MHD ŽIVĚ.cz hodnotící r. 2012 

 

 

V Ostravě  

dne 5. 1. 2013 


